
PROTOKÓŁ Nr  12/16 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 12 grudnia 2016 roku 

 

 12 grudnia 2016 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

(12 osób opowiedziało się za takim wyborem) Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty 

Wałejko, a na zastępcę przewodniczącego posiedzenia wybrano jednogłośnie (12 osób 

opowiedziało się za takim wyborem)  Pana Tomasza Zamojskiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecni: i Pan Jan Dariusz Rudziewicz. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).               

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop  – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz  – radny Rady Gminy Wiżajny 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

 

i powitał wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wiżajny. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2016-2026. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2017-2026. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy  

na 2017 r. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Wolne wnioski.  

13. Zakończenie posiedzenia. 

  

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia  

połączonych Komisji 13 członków komisji , głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że program uchwalony jest 

tylko na rok. Dodała, że obecnie zaproponowany niewiele różni się od tego,  

który obowiązywał w tym roku i jest zgodny z wytycznymi Państwowej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że podobnie jak poprzednio, 

program uchwalany jest co roku, a jego projekt musi być uzgodniony z lekarzem weterynarii. 

Dodała, że w ciągu 21 dni żadna instytucja do tego zobowiązana nie wniosła zastrzeżeń  

do tego programu. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na chwilę obecną 

gmina utrzymuje 3 psy. Wyjaśnił, że były 4, ale jeden został adoptowany. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby podsumować 

okres połowy jego kadencji i przedstawić to, co oczywiście razem z radnymi udało się 

osiągnąć. Powiedział, że chciałby zacząć od drogi Bolcie-Leszkiemie, na którą może uda się 

otrzymać dofinansowanie. Stwierdził, że jest na to duża szansa i prawdopodobnie uda się  

tą drogę zrobić w przyszłym roku i jest to sukces nas wszystkich. Wójt powiedział,  

że wszystkie dokumenty znajdują się teraz w Ministerstwie Infrastruktury i są weryfikowane, 

a on ma nadzieję, że już niedługo wszystko ostatecznie się rozstrzygnie. Dodał, że podjął też 

kroki w kierunku otrzymania dodatkowego dofinansowanie na tą drogę z Urzędu 

Marszałkowskiego. Wyjaśnił, że na tej drodze biegnie ścieżka rowerowa tzw. GreenVelo  

i nasza gmina nie otrzymała z tego tytułu żadnych pieniędzy i w związku z tym, może uda się 

teraz coś wynegocjować. Wójt stwierdził, że odbył już kilka rozmów w tej sprawie  

w Urzędzie Marszałkowskim i jakieś szanse na otrzymanie tego dofinansowania są.  

Wójt Gminy powiedział, że razem z radnymi udało się rozwiązać temat służby zdrowia. 

Dodał, że kosztowało to wiele nerwów i pochłonęło znaczną ilość środków, ale udało się ten 

temat rozwiązać.  

Wójt Gminy powiedział, że za sukces uważa również sprzedanie budynku po szkole  

w Smolnikach i mimo różnych opinii na ten temat, dotyczących zbyt niskiej ceny, to jego 

zdaniem była to dobra transakcja, gdyż m.in. nie płacimy podatku za ten obiekt do sąsiedniej 

gminy. Dodał, że dodatkową korzyścią jest to, że nie trzeba dbać o ten budynek ani go 

remontować. Stwierdził, że udało się wyprowadzić lokatorów, którzy znaleźli odpowiednie 

warunki i jego zdaniem, gdyby nie udało się sprzedać tego budynku za taką cenę, to do tej 

pory byłby z nim problem, a tak temat jest zamknięty. 

Wójt Gminy powiedział, że sukcesem jest również to, że udało się zrobić niespełna 1 km 

drogi asfaltowej w miejscowości Ługiele. Dodał, że odcinek drogi Rogożajny – Sześciwłóki  

i droga w Maudzie mają już uregulowane sprawy geodezyjne, a dodatkowo jest już 

przygotowana dokumentacja do składania wniosku o dofinansowanie. Stwierdził, że nie udało 

się z jednego programu, ale mając już przygotowane dokumenty łatwiej będzie szukać innego 

źródła dofinansowania i składać wnioski kiedy będzie ogłoszony jakiś program pomocowy. 

Wójt Gminy powiedział, że sukcesem jest też to, że udało się mu wynegocjować budowę 

parkingu przy blokach, co będzie wykonane w przyszłym roku i za co gmina nie będzie 

musiała płacić. Stwierdził, że tak samo było z budową przystanku przy piekarni, gdzie gmina 

nie poniosła żadnych kosztów, a jego zdaniem w przyszłym roku może uda się namówić 

zarząd dróg wojewódzkich do poprawy drogi w kierunku Rutki Tartak. Dodał, że kończą się 

prace projektowe dotyczące zagospodarowania terenu przy szkole podstawowej. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to wszystko udało się osiągnąć 

dzięki dobrej współpracy z radnymi. Dodał, że chce zaznaczyć, że w innych gminach  

nie ma tak dobrej współpracy i wizerunek naszej gminy jest na wysokim poziomie. 

Powiedział, że on może wyjść, a radni niech przedyskutują temat ewentualnej podwyżki. 
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 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że niech Pan Wójt zostanie. Dodał,  

że Pan Wójt tak ładnie mówił, że działa w porozumieniu z Radą Gminy i jego zdaniem 

byłoby nie na miejscu podnoście wynagrodzenie tylko Panu Wójtowi. Stwierdził, że nasza 

gmina nie należy do najbogatszych i nie ma tyle środków, żeby je jeszcze dodatkowo 

wydawać. Powiedział, że może Pan Wójt będzie pracował jak to się mówi w USA, za jednego 

dolara. Stwierdził, że gdyby miał prawo głosowania, to głosowałaby przeciw podwyżce. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że biorąc pod uwagę to, 

ile czasu wójtowie poświęcają na pracę, to on nie ma dużego wynagrodzenia. Dodał,  

że od maja do września praktycznie nie ma żadnej wolnej soboty i musi pracować. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Wójt mówił ostatnio,  

że na paragrafie drogi zostało ok. 6 tys. zł, a teraz nagle chce, aby podnieść mu 

wynagrodzenie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy Pan Wójt korzysta  

z jakiegoś funduszu reprezentacyjnego. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie i wszystkie takie 

sprawy pokrywa z własnych środków. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski zapytał, co na temat tych podwyżek ludzie 

powiedzą. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że zasługą radnych jak i Wójta jest to,  

że gmina oszczędza na nim 150 zł z tytułu posiedzeń Komisji, gdyż on ich nie dostaje,  

bo nie jest członkiem żadnej Komisji. Dodał, że głupotą jest podwyższanie wynagrodzenia 

dla wójta, jak on sam mówił wcześniej, że na drogi ma tylko ok. 6 tys. zł. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że on proponowałby 

podnieść wynagrodzenie zasadnicze o 700 zł, wtedy dodatek specjalny też trochę wzrośnie  

i również z tytułu wysługi lat będzie jakiś wzrost. Dodał, że w sumie po podwyższeniu 

wynagrodzenia zasadniczego o 700 zł, cała podwyżka będzie wynosiła 1015 zł i będzie  

to dawało zarobki w kwocie 7003 zł netto miesięcznie. 

  Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał ile wynosi wynagrodzenie przed zmianą. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że  6296 zł netto. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to,  

co myślą na temat tej podwyżki. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem ta sytuacja jest bardzo 

niekomfortowa. Wyjaśnił, że radni nie mają informacji o temacie posiedzeń, nie dostają 

materiałów i nie mogą się do tego przygotować. Stwierdził, że nie miał możliwości,  

aby przemyśleć tą sprawę wcześniej, bo nie wiedział, że taki temat zostanie poruszony. 

Dodał, że zostawia to w tym momencie do dyspozycji pozostałych członków Komisji,  

a on wstrzyma się od głosu, bo musi przemyśleć ten temat. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że to jest tylko 

propozycja, która nie musi uzyskać akceptacji. Zapytał, czy ktoś chce coś jeszcze powiedzieć. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że może radni powinni się jeszcze 

wstrzymać w tej sprawie do nowe roku. Dodał, że można poczekać, tym bardziej, że Pan Wójt 

mówił o nowym budżecie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że takie decyzje 

zawsze są trudne i kontrowersyjne. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 7 głosów, 

głosów przeciw nie było, oddano 6 głosów wstrzymujących się. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 7). 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał o to, czy to znaczy, że Wójt dostał podwyżkę. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że Wójt dostanie 

podwyżkę dopiero wtedy, kiedy odpowiednią uchwałę podejmie Rada Gminy na sesji, a teraz 
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to jest tylko akceptacja projektu uchwały. Następnie poprosił wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy o poprowadzenia obrad. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko opuścił obrady. Komisje obradują  

w liczbie 12 członków. 

 

Do p-ktu 7 
 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest przeznaczone  

10 tys. zł na wyrównanie terenu na stadionie i rozebranie ogrodzenia, ale jeżeli ma tego nie 

robić, to można tego nie ujmować. Stwierdził, że do tego należy jeszcze doliczyć VAT,  

czyli razem ok. 12 tys. zł. Powiedział, że w dalszej perspektywie chciałby zadbać  

o tzw. kominek na stadionie. Wójt powiedział, że będzie też chciał rozebrać te dwie wiaty 

obok kominka i naprawić budynek przy jeziorze, ale to w dalszej perspektywie, w tym roku 

może uda się kupić część materiału, a wykonywać to będzie pracownik gminny. Dodał,  

że takie budynku przy jeziorze już się nie wybuduje więc jego zdaniem należy  

go wyremontować mimo tego, że łatwiej bedzie go nie robić i rozebrać.  

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że przy remoncie tego kominka można 

pomyśleć o tym, żeby go obić od dołu, bo w Wiżajnach zawsze wieje i tam też ciężko 

wysiedzieć.  

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał projekt 

uchwały i zapytał członków Komisji o to, czy są za propozycjami Wójta dotyczącymi prac  

na stadionie. Za zaakceptowaniem propozycji Wójta oddano 12 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zwrócono się do niego 

o to, aby wyremontował pomost na stadionie w Wiżajnach. Dodał, że jest osoba, która chce to 

zasponsorować, tylko gmina musi to zrobić. Stwierdził, że nie wie, czy uda się odnowić cały 

pomost, ale coś zostanie odnowione, tym bardziej, że jest na to sponsor.  

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że skoro jest osoba, która sfinansuje ten 

remont, to trzeba go wykonać, bo ludzie korzystają latem z tego pomostu, a już w tym roku 

był nieczynny. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zdecydowali o tym, że należy przeprowadzić remont 

pomostu. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, o projekt remontu oczyszczalni ścieków. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeszcze nie ma naboru 

wniosków. Dodał, że taki nabór będzie może w maju lub czerwcu, ale szanse gminy na 

otrzymanie dofinansowania są niewielkie, gdyż na całe województwo jest przyznane 52 ml zł, 

a to jest mało środków. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że celowo zapytał o oczyszczalnie 

ścieków, bo chce wiedzieć, czy w tym projekcie jest przewidziane jakieś urządzenie do 

przepychania kanalizacji, bo jeżeli nie ma, to on będzie nalegał, żeby taki sprzęt został 

zakupiony. Dodał, że widział jak konserwatorzy przepychają kanalizację i to jest jakieś 

średniowiecze i tak nie można pracować. 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. i zapytał członków Komisji o to, czy są 

jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 8). 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby odpowiedzieć 

radnemu, Panu Łanczkowskiemu na temat sprzętu do kanalizacji. Wyjaśnił, że sprawdził  

to i zakup takiego sprzętu jest zapisany w projekcie i ma to być przyczepa z agregatem  

i własnym zasilaniem. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jeżeli ten projekt na oczyszczalnie 

nie przejdzie, to on będzie nalegał na to, aby taki sprzęt został zakupiony ze środków 

własnych. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że oczyszczalnia pracuje 

jeszcze w miarę normalnie, ale dużo większym problemem są przepompownie,  

które są w bardzo złym stanie. 

 

Do p-ktu 8 
 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2016-2026. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

Do p-ktu 9 
 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2017-2026. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 10). 

 

Do p-ktu 10 
 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2017 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła główne założenia projektu 

budżetu gminy na 2017 r.  

Na obrady wrócił Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. Komisje obradują  

w 13 osobowym składzie. Obrady prowadzi Pan Tomasz Zamojski. 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski zapytał o koszty 

związane ze zbliżającym się referendum. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że na to są dotacje i gmina nie 

ponosi tych kosztów. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, o co chodzi w tym referendum. 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski powiedział, że pytanie 

będzie chyba dotyczyło tego, czy jesteś za budową lotniska w województwie podlaskim. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zapytał, czy te 400 tys. zł dla Szypliszk jest dalej 

aktualne, skoro nie ma budowy urzędu. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że tak, ale to nie na urząd,  

a na drogę w miejscowości Leszkiemie. 
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 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że ten kto wymyślił przyznawanie 

punktów za takie porozumienia musiał bardzo długo nad tym myśleć, żeby coś tak głupiego 

wymyśleć. Dodał, że jeszcze kiedyś może dojść do tego, że gmina będzie miała obcięta 

subwencje, bo skoro stać ją na pożyczanie pieniędzy innej gminie, to znaczy, że subwencje są 

niepotrzebne, bo taka gmina jest bogata. 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał projekt 

uchwały i zapytał członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną 

opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 11). 

 

Do p-ktu 11 
 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące.   

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest sprawa drogi  

do miejscowości Użmauda i trzeba ten temat raz na zawsze zamknąć. Dodał, że on chce 

wyprostować ten temat i wyjaśnił, że gmina chciała zapłacić 9 tys. zł, a Pan Grygo chciał 

40 tys. zł. Wójt dodał, że kolejną propozycją było to, żeby Gmina zamieniła się działkami  

i on chciał przekazać dla Pana Grygi nieruchomość w Wiżgórach w zamian za ten odcinek 

drogi.  Stwierdził, że teraz proponuje, aby rzeczoznawca wycenił nieruchomość należącą do 

Pana Grygi. Dodał, że po takiej wycenie jego zdaniem, gmina powinna zapłacić Panu Grydze 

te pieniądze i rozwiązać ten problem raz na zawsze. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał ile osób mieszka przy tej drodze i czy jest 

możliwość innego dojazdu. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że obok jest jeszcze inna droga. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że nie ma, bo szkoła wraz z ziemią 

została sprzedana, a właśnie tam biegła stara droga. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest jeszcze inny 

dojazd, ale zajmuje dużo więcej czasu i on uważa, że trzeba tą drogę utrzymać. Następnie 

zapytał, czy ma ten temat załatwić. 

Członkowie Komisji uznali, że Wójt powinien rozwiązać tą sprawę. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, co z drogą do miejscowości Wiżgóry, bo z 

tego co widział, to jest przeorana. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że do odtworzenia starego 

odcinka drogi potrzeba ok. 30 tys. zł i na to powinniśmy otrzymać środki z Urzędu 

Marszałkowskiego. Dodał, że nieudało mu się porozumieć z właścicielem tej nieruchomości, 

więc musi odtworzyć stary bieg drogi i to zrobi. 
 

Do p-ktu 12 
 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.   

 Radny Pan Bogdan Duś powiedział, że do gminy kupiony był ciągnik m.in. po to, 

żeby można było odśnieżać, czy posypać jak jest ślisko. Dodał, że teraz w Wiżajnach jest 

bardzo ślisko i można go uruchomić, bo bardzo ciężko się jeździ. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w gminie Przerośl 

sprzęt do odśnieżania i posypywania nie wyjechał jeszcze ani razu. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, kto usprawiedliwi nieobecność dzieci z powodu 

śliskiej nawierzchni, albo kto poniesie koszty za stłuczkę. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy ma być posypane w całej 

gminie.  

 Radny Pan Bogdan Duś powiedział, że nie, bo nie ma takiej potrzeby, ale są miejsca  

w których jest konieczność. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ma pismo  

od mieszkańców miejscowości Wiżgóry w którym wyrażają protest w sprawie sprzedaży 

działki, która była sołectwu przekazana w urzytkowanie, a którą gmina przejęła i chce 

sprzedać. Dodał, że on chce wykonać uchwałę Rady Gminy o sprzedaży tej nieruchomości. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, ile jest osób, które nie płacą za śmiecie, bo np. wie, 

że są w miejscowości Okliny osoby, które podrzucają swoje śmiecie w inne miejsca. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można wystawić tytuł 

wykonawczy, ale jeżeli nie ma z czego ściągnąć, to Gmina jest bezradna. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że wychodzi na to, że można nie płacić 

za śmiecie i nie ponosi się żadnych konsekwencji z tego tytułu. 

 Skarbnik Gminy Pan Teresa Klejmont powiedziała, że jeżeli sprawę przejmuje 

Komornik, który nie ma możliwości wyegzekwowania pieniędzy od danej osoby, to nic nie 

zrobi, bo nie jest w stanie ściągnąć tych środków. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Gmina robi wszystko 

co może, żeby egzekwować należności za śmiecie. Następnie powiedział, że chciałby 

zaprosić wszystkich radnych na Wigilię do sali, w której odbywają się posiedzenia sesji i ma 

nadzieję, że wszyscy skorzystają z tego zaproszenia. Dodał, że to nie będzie finansowane  

z budżetu gminy. 

 Wniosków nie zgłoszono. 

 

Do p-ktu 13 
 

 Zastępca przewodniczącego posiedzenia Pan Tomasz Zamojski odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  11
30

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Zastępca przewodniczącego posiedzenia  

 

/-/ Tomasz  Zamojski 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

          /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 
 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

                        /-/ Teresa Kuźma 
 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

             /-/ Andrzej Łanczkowski 
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